
Polyken 980 & 955 Tape Coating System胶带

产品名称 Polyken 980 & 955 Tape Coating System胶带

公司名称 上海恩莱保贸易有限公司

价格 .00/件

规格参数 Polyke:980&955

公司地址 上海市松江区金高路2388号813室

联系电话 86-021-20228098 13391171050

产品详情
The Polyken 980,955 is a multilayer system used for the protection of steel pipelines.

The Anti-Corrosion layer Polyken #980 is engineered to assure a high bond to the primed surface withexcellent conformability characteristics.

The mechanical protection layer Polyken #955, achieves a complete bond to the #980 inner layer,providing maximum handling and in-service protection for the coating system.

The adhesives in these and all Polyken tape systems contain proven anti-microbial additives. ThePolyken 980/955 can also be used for ductile iron pipes

Polyken 980,955是一种用于钢管道保护的多层体系。

防腐层Polyken #980设计用于确保与底漆表面的高粘合，具有优异的一致性特性。

机械保护层Polyken #955与#980内层完全结合，为涂层系统提供最大的处理和使用保护

这些胶粘剂和所有的Polyken胶带系统含有经过验证的抗微生物添加剂。Polyken
980/955也可用于球墨铸铁管
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